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Amint azt olvasóink is tudják, három nappal az elmúlt tanév vége előtt csőtörés következtében megroggyant az Arany János Általános 
Iskola épülete és olyan károk keletkeztek rajta, amelyek miatt életveszélyessé nyilvánították. Az iskolaév végén a diákok az oromi kihe-
lyezett tagozatra jártak, ahova autóbusszal szállították őket. 

– A hamarosan kezdődő felújítási munkálatok ideje alatt diákjainknak az oromi iskolaépületbe kell járniuk, ahogyan az az előző is-
kolaév legvégén is történt. A tanulók két váltásban járnak majd iskolába, délelőtt a felsősök, délután az alsósok. Az önkormányzat már 
jóváhagyta az autóbuszok használatát, de hogy a szülőket is megnyugtassuk, a gyerekek sohasem egyedül, hanem pedagógusok kíséreté-
ben utaznak majd Oromra és vissza. Az oromhegyesi épület a szakemberek szerint nem mozdult el, fel lehet újítani. Nem tudom, meddig 
tart majd a felújítás, de kijelenthetem már most, hogy diákjaink a szeptember elsején kezdődő tanév során biztosan visszatérhetnek majd 
saját iskolájukba – nyilatkozta Vajda Attila, az Arany János Általános Iskola igazgatója az oromi iskolában megtartott sajtótájékoztatón.  

Fejsztámer Róbert, Magyarkanizsa polgármestere valamivel gyorsabb ügyintézésre számított a probléma megoldása során.
– A földtani és statikai elemzésekből kiderült, hogy az épület maradhat ott, ahol van, sem lebontani nem kell, sem áthelyezni másik 

helyre – mondta a polgármester. – Az utolsó szót a mérnökök mondták ki, és miután elkészítették a felújítási terveket, akkor fordult az ön-
kormányzat segítségért a tartományi kormányhoz, amely magára vállalta az építkezési költségek nagyobb hányadát. A kormány 24 és fél, a 
magyarkanizsai község pedig 7 millió dinárral járul hozzá az iskolaépület rendbe tételéhez. Hogy mikor válik újra használhatóvá az épület, 
azt a szakemberek, nem pedig a politikusok mondják meg. A mi dolgunk, hogy biztosítsuk rá az anyagiakat és a lehetőséget az oromhegyesi 
diákok oktatásának zavartalan lebonyolítására. A költségvetés átszervezésekor kiválasztottuk azt a mintegy másfél millió dinárt is, ami az 
oromhegyesi diákok Oromra történő szállítására kell.

A tartományi kormány nevében Nyilas Mihály kormányalelnök, tartományi oktatási titkár nyilatkozott. 
– A kormány az állandó költségvetési tartalékból különítette el a szükséges pénzt az oromhegyesi iskola rendbetételére. Tudjuk, hogy 

ezzel az épülettel már korábban is voltak problémák, ezért fontos, hogy ezúttal végleges megoldás szülessen. Természetesen a munkálatok 
során előfordulhatnak rendkívüli kiadások is, ha lesznek, ezekre is meg fogjuk találni a megfelelő forrást – hallottuk a tartományi kormány 
alelnökétől. 

Bödő Sándor

Oromon kezdik az iskolaévet 
az oromhegyesi diákok

– A megroggyant oromhegyesi iskolaépületet felújítását szeptember második felében kezdik meg –


